
Zastupitelstvo města Česká Kamenice

Z Á P I S
z  1 7 .  z a s e d án í  Z a s t u p i te l s t va  měs t a  Če s ká  Kam e n i c e,

k te ré  s e  kon a l o  d n e  5 . 3 . 2 0 2 5
o d  1 7 : 0 0  h o d i n  v  z a s e d ac í  m í s t n o s t i  v  čp. 2 7 2

P ř í t o m n i : M g r.  M i c h a e l a  Ča p k o v á
I n g .  A l eš  D a n i e l
B c.  Pe t r a  D o l ečk o v á
M g r.  D a n a  V i t o ušo v á  D v o řá k o v á
M i c h a l  Ke l l n e r
P h a r mD r.  M a r t i n  Ko n ečn ý
Ha n a  K r a c m a n o v á
I n g .  Vo j těc h  M a r e k
M g r.  Ja n  Pa p a j a n o v s k ý
Ja r o s l a v  Pe t ř í k
O n d ře j  R i c h t e r
I n g .  L a d i s l a v  Se d l áče k
M a r t i n  Ša n d a

O m l u v e n i : Pa v e l  Ča s a r
Ro m a n  Ho r k ý
B c.  To m áš  Ho r y n a
Ev a  Ko d y m o v á
V l a s t i m i l  M i ře j o v s k ý
M g r.  L u d m i l a  Se ka n o v á
M U D r.  M a r i e  Šťa s t n á
He l e n a  Vo r b o v á

Ne p ř í t o m n i : < d l e  p r e z e nčn í  l i s t i ny >

Ho s t é : < d l e  p r e z e nčn í  l i s t i ny >

P ře d s e d a j í c í : M g r.  Ja n  Pa p a j a n o v s k ý

O věřo v a t e l é : M g r.  M i c h a e l a  Ča p k o v á
P h a r mD r.  M a r t i n  Ko n ečn ý
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Ná v r h o v á  k o m i s e : B c.  Pe t r a  D o l ečk o v á
Ja r o s l a v  Pe t ř í k
I n g .  L a d i s l a v  Se d l áče k

Číslo

bodu

Bod

Komentář

1. Zahájení 17. zasedání zastupitelstva města

Sedmnácté zasedání zastupitelstva města zahájil starosta města Mgr. Jan Papajanovský a jeho

průběh střídavě řídili starosta Mgr. Jan Papajanovský a místostarosta Ing. Vojtěch Marek.

Starosta města oznámil, že omluveni jsou, většinou ze zdravotních, pracovních a rodinných

důvodů, členové ZM Pavel Časar, Roman Horký, Bc. Tomáš Horyna, Eva Kodymová, Vlastimil

Miřejovský, Mgr. Ludmila Sekanová, MUDr. Marie Šťastná a Helena Vorbová. Ondřej Richter se

na jednání dostaví později. Přítomna je nadpoloviční většina členů a zastupitelstvo je tudíž

usnášeníschopné.

Na jednání je přítomno 12 občanů včetně vedoucích odborů MěÚ. Starosta Mgr. Jan Papajanovský

dále oznámil, že z jednání je pořízen audiovizuální záznam, který bude zveřejněn na webu města.

Předkladatel: Starosta Hlasování

Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:

Výsledek hlasování:

2. 448/17/ZM/2025 Schválení návrhu programu 17. zasedání ZM

I. Zastupitelstvo města schválilo

program 17. zasedání Zastupitelstva města Česká Kamenice konaného 5. 3. 2025.

Mgr. J. Papajanovský informoval zastupitele, že program dnešního jednání obdrželi všichni v

elektronické podobě a zároveň byl zveřejněn na webových stránkách města. 

Zastupitelé s programem jednání souhlasili.

Předkladatel: Ing. Vítězslav Vlček, MSc.

Zpracovatel: Ing. Vítězslav Vlček, MSc.

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 12 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0

Usnesení bylo: Přijato

3. 449/17/ZM/2025 Návrh na složení návrhové komise

I. Zastupitelstvo města schválilo

návrhovou komisi ve složení: Bc. Petra Dolečková, Jaroslav Petřík, Ing. Ladislav Sedláček.
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Do návrhové komise byli navrženi a zastupitelstvem města bez výhrad schváleni zastupitelé Bc.

Petra Dolečková, Jaroslav Petřík a Ing. Ladislav Sedláček.

Předkladatel: Ing. Vítězslav Vlček, MSc.

Zpracovatel: Ing. Vítězslav Vlček, MSc.

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 12 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0

Usnesení bylo: Přijato

4. 450/17/ZM/2025 Určení ověřovatelů a zapisovatelky zápisu

I. Zastupitelstvo města určilo

ověřovatele zápisu PharmDr. Martina Konečného a Mgr. Michaelu Čapkovou a

zapisovatelku Bc. Lenku Švehlíkovou.

Za ověřovatele zápisu byli navrženi a zastupitelstvem města určeni PharmDr. Martin Konečný a

Mgr. Michaela Čapková. Zapisovatelkou byla určena Bc. Lenka Švehlíková.

Předkladatel: Ing. Vítězslav Vlček, MSc.

Zpracovatel: Ing. Vítězslav Vlček, MSc.

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 12 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0

Usnesení bylo: Přijato

5. Připomínky k zápisu z 16. zasedání zastupitelstva města

Zápis z 16. zasedání zastupitelstva města byl řádně vyhotoven a ověřen, nebyly proti němu

vzneseny žádné námitky, a tudíž je považován za schválený.

Předkladatel: Starosta Hlasování

Pro: 0 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 12

Výsledek hlasování: Nevzniklo

6. Kontrola plnění úkolů ze 16. zasedání zastupitelstva města

Tajemník MěÚ Ing. V. Vlček, MSc. podal zprávu o kontrole plnění úkolů z předcházejícího

zasedání ZM. 

K jednotlivým úkolům: 

- ░░░░ ░ – požadoval dorovnání terénu v místní části Filipov po budování vodovodu  –

referentka odboru SMM J. Nácarová tuto záležitost s firmou dořešila a terén by měl být upraven, 

- ░░░░ ░ – upozorňoval na asistenty prevence kriminality, kteří prý vysedávají v altánu nad

koupalištěm – záležitost byla projednána hned následující týden na poradě s Městskou policií a se

všemi strážníky. Asistenti prevence kriminality mají obchůzkovou trasu i kolem koupaliště a mají

za úkol kontrolovat altány. V rámci své práce si ale někde odpočinout potřebují. Nicméně budou

na toto upozorněni, ale svou práci odvádějí dobře.
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Ing. V. Vlček, MSc. informoval, že v rámci probíhajících příprav na možnou vyhlášku, týkající se

ohňostrojů ve městě, bylo dáno za úkol toto nějak řešit – na webových stránkách města byla

připravena anketa pro občany, která probíhala celý měsíc. Celkem se zúčastnilo 402 respondentů.

V anketě byly předloženy tři možnosti: 1. celoroční zákaz používání jakékoliv zábavní

pyrotechniky ve dne i v noci, 2. celoroční zákaz používání jakékoliv zábavní pyrotechniky v době

nočního klidu s výjimkou 31. 12. na 1. 1. bez omezení (jedná se o současný stav), 3. celoroční zákaz

používání jakékoliv zábavní pyrotechniky než tiché.

Pro první variantu hlasovalo 118 respondentů, pro druhou variantu hlasovalo 124 respondentů a

pro třetí variantu hlasovalo 160 respondentů. Nejvíce vyjádřených připomínek se týkalo toho, že

trpí zvířata, ale různých názorů byla celá řada. Tajemník některé konkrétně vyjmenoval.

Mgr. J. Papajanovský konstatoval, že zastupitelstvu města bude předložen návrh vyhlášky, kde

pravděpodobně nebude řešen absolutní zákaz používání ohňostrojů a pyrotechniky ve městě, ale

bude stanoven celoroční zákaz používání jakékoliv zábavní pyrotechniky než tiché. Záleží pak na

zastupitelích, jak se k této věci postaví a zda novou vyhlášku schválí.

Bc. P. Dolečková připomněla předložení Výroční zprávy MSČK, jak bylo domluveno.

Ing. V. Vlček, MSc. konstatoval, že se zpráva připravuje a bude předložena na jednání rady města

cca za 14 dní a poté na jednání zastupitelstva města v dubnu t. r.

Předkladatel: Tajemník Hlasování

Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:

Výsledek hlasování:

7. 451/17/ZM/2025 Prodej pozemků - záměr (J. K.)

I. Zastupitelstvo města rozhodlo

nevyhovět žádosti ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░ ve věci prodeje

části pozemku st. p. č. 117, zastavěná plocha a nádvoří, jehož součástí je stavba č. p. 66 a

části pozemku p. č. 1161, ostatní plocha/manipulační plocha, vše v katastrálním území

Dolní Kamenice.

Zastupitelstvu města byla předložena opětovná žádost ░░░░ o koupi pozemku dle usnesení.

Ing. V. Marek zmínil, že se jedná o záležitost, která již byla na zastupitelstvu města projednávána.

O komentář k tomuto usnesení byl požádán J. Šulc.

J. Šulc připomněl, že se jedná o žádost ░░░░ o koupi pozemku dle usnesení, na kterém se

nachází stavba v jeho vlastnictví. Na předešlých jednáních bylo domluveno, že ░░░░ stavbu

zlegalizuje a doplní veškeré chybějící podklady. Bohužel se tak nestalo, a proto je nyní

zastupitelstvu města předloženo usnesení ve znění nevyhovět žádosti ░░░░ . S ░░░░ ░
proběhlo několik jednání, ze kterých vyplynulo, že by ░░░░ spíš prodal budovy včetně části

pozemku pod budovou do vlastnictví města Česká Kamenice s tím, že budovu by na své náklady

sám zlikvidoval.
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Mgr. J. Papajanovský konstatuje, že v mezidobí, kdy s ░░░░ ░ probíhala jednání, se na vedení

města obrátil investor, který by rád stavební pozemek bývalé pily odkoupil se záměrem

vybudování malého obytného domu. S investorem probíhají jednání ohledně výkupní ceny

pozemků. Na základě této skutečnosti je navrženo nesouhlasné stanovisko na podanou žádost

░░░░ .

Následně budou probíhat jednání o možném odkoupení pozemku od ░░░░ s tím, že je

zapotřebí se s ░░░░ ░ dohodnout na vyhovující ceně. Pozemek bude poté upraven tak, aby byl

zajímavý pro budoucího investora. 

Zastupitelé s návrhem souhlasili.

Předkladatel: Jiří Šulc

Zpracovatel: Lucie Honzíková

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 12 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0

Usnesení bylo: Přijato

8. 452/17/ZM/2025 Směna pozemků (M. T. a Město Česká Kamenice)

I. Zastupitelstvo města rozhodlo

směnit část pozemku p. č. 324/3 trvalý travní porost, dle geometrického plánu č. 531-

147/2024 se jedná o pozemek p. č. 324/3, trvalý travní porost o výměře 1528 m2, v

katastrálním území Horní Kamenice, ve vlastnictví města Česká Kamenice, IČO 00261220,

se sídlem Náměstí Míru 219, Česká Kamenice

za 

část pozemku p. č. 324/4 zahrada, dle geometrického plánu č. 531-147/2024 se jedná o nově

vznikající část, označenou jako díl "b" o výměře 3 m2, v katastrálním území Horní

Kamenice, ve vlastnictví ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░ , s

finančním vyrovnáním ve výši 1 512 120 Kč ve prospěch města Česká Kamenice.

Zastupitelstvu města byla předložena žádost░░░░ ░ o koupi části pozemku p. č. 324/3, v

katastrálním území Horní Kamenice za účelem rozšíření zahrady k RD č. p. 202. Jako důvod

uvádí urovnání sousedských vztahů ve věci dlouholetých táhnoucích se sporů ohledně parkování

vozidel na přilehlé odstavné ploše, oplocení a údržbu pozemku, neboť k té už dlouhodobě z části

dochází, aby mu na pozemek nelétalo listí z náletových dřevin. Žadatel nabízí cenu 1,5 mil. Kč.

Na posledním zasedání zastupitelstva města bylo již o této žádosti diskutováno. Bylo rozhodnuto

pouze o zveřejnění záměru prodeje s tím, že záměr se zveřejnění jak na úřední desce MěÚ, tak na

stránkách města a v Českokamenických novinách a pokud by se k záměru nikdo nepřihlásil, bude

posléze předložen prodej a nabytí části pozemku. tzn. proběhne směna pozemků.

J. Šulc vysvětlil, že transakce je nazvaná jako směna pozemku ve prospěch města s doplatkem ve

prospěch města v výši cca 1,5 mil. Kč z důvodu požadavku, aby byla vcelku cesta a tudíž se část

pozemku musí směnit.

J. Šulc dále zmínil, že na všechny výzvy ohledně prodeje daného pozemku, nebyla do dnešního

dne doručena žádná jiná žádost, než od ░░░░ ░ Všechny podmínky a doporučení rady a
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zastupitelstva města byly tudíž splněny a žádosti ░░░░ ░ může být vyhověno. 

Mgr. J. Papajanovský dodal, že město udělalo vše proto, aby se pozemek prodal někomu jinému,

kdo by na něm postavil rodinný dům. Inzerce tohoto pozemku byla nadstandardní, a přesto se

žádný jiný zájemce nepřihlásil. Na základě zmíněných skutečností souhlasí s prodejem pozemku

žadateli. 

Zastupitelé souhlasili.

Předkladatel: Jiří Šulc

Zpracovatel: Lucie Honzíková

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 12 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0

Usnesení bylo: Přijato

9. 453/17/ZM/2025 Informace - městské koupaliště

I. Zastupitelstvo města vzalo na vědomí

informaci o vyúčtování provozu městského koupaliště 2023, 2024 a o příjmech 2018 - 2024.

Zastupitelstvu města byly předloženy přehledy příjmů a výdajů městského koupaliště za roky

2023 a 2024 a příjmy městského koupaliště za roky 2018 - 2024. Podrobněji popsáno v příloze.

J. Šulc zmínil, že nejzajímavější je příloha č. 3, kde jsou vidět příjmy za vstupné. Součástí

předloženého materiálu je i stávající smlouva s nájemcem panem ░░░░ ░ a další přílohy se

týkají vyúčtování, které vyplývá z nájemní smlouvy. J. Šulc konkrétně uvedl ceny vstupného, které

byly v roce 2024.

Ing. V. Marek doplnil počty osob, které v určitých časech koupaliště navštívily. Dále zmínil, že v

souvislosti s velkou návštěvností městského koupaliště, byl zadán úkol vedoucímu odboru SMM J.

Šulcovi, aby připravil návrh na drobné navýšení cen vstupného pro rok 2025. Jednalo by se o

navýšení v řádu korun max. cca do 10 Kč.

Bc. P. Dolečková konstatovala, že nárůst příjmů ze vstupného v roce 2024 je opravdu extrémní,

což je zvláštní.

J. Šulc reagoval, že v roce 2024 se měnila výše vstupného oproti letům předešlým, což k navýšení

celkových příjmů přispělo.

Mgr. J. Papajanovský vyjádřil názor, že kvalita služeb na koupališti se zvedla, což také přiláká více

návštěvníků. Co se týče příjmů pro město, tak tam zas tak velké navýšení není. Důvodem je

navýšení personálu na základě úrazu, který se v prostorách koupaliště v minulosti stal. Do

budoucna je však možné služby na koupališti dále zkvalitňovat a spolu i s mírným navýšením

vstupného můžou být příjmy pro město větší. Stávající vstupné není zdaleka tak vysoké, jako na

jiných koupalištích.

Mgr. D. Vitoušová Dvořáková se dotázala, kdo vybírá plavčíky.

Mgr. J. Papajanovský vysvětlil, že zodpovědnost má město, ale plavčíky najímá nájemce pan

░░░░ na základě uzavřené smlouvy tak, že tuto službu pro město zařídí. 

Mgr. D. Vitoušová Dvořáková zmínila, že byla svědkem rozhovoru, kdy se dozvěděla, že plavčíka

by měla vykonávat osoba, která neumí plavat. Proto vznesla svůj dotaz, kdo má plavčíky na
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starosti.

Mgr. J. Papajanovský vysvětlil, že pokud pan ░░░░ zaměstná jako plavčíka někoho, kdo neumí

plavat, odpovědnost v případě nehody má pan ░░░░ .

PharmDr. M. Konečný se dotázal, zda-li je již na koupališti vyřešena brána k cykloboxům.

Ing. V. Marek vysvětlil, že cykloboxy jsou natočené tak, aby se kola vkládala z volného prostoru.

Mgr. M. Čapková se dotázala na navrhované rozšíření otevírací doby koupaliště. Požádala o

projednání tohoto požadavku.

Mgr. J. Papajanovský reagoval s tím, že požadavek chápe, ale prodloužení otevírací doby je

finančně náročné. Nicméně by se otevírací doba dala prodloužit v době, kdy budou v kempu

ubytovaní lidé a zvýší se tak počet návštěvníků.

Předkladatel: Jiří Šulc

Zpracovatel: Jiří Šulc

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 12 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0

Usnesení bylo: Přijato

10. 454/17/ZM/2025 Smlouvy Psí hřiště PURINA

I. Zastupitelstvo města schválilo

Smlouvu o poskytnutí sponzorského finančního příspěvku od společností Nestlé Česko, s. r.

o., se sídlem Mezi vodami 2035/31, Praha 4 - Modřany, IČO 457 99 504, na vybudování psího

hřiště za cenu ve výši 254 100 Kč vč. DPH.

II. Zastupitelstvo města schválilo

Smlouvu o dílo se společností  Hřiště pod Květinou, s. r. o., IČO 280 88 085, se sídlem

Chlaponice 34, Drhovle, Písek na zhotovení mobiliáře psího hřiště za cenu ve výši 254 100 Kč

vč. DPH.

Vedoucí ORIŽP Ing. D. Deutsch informoval zastupitele, že město Česká Kamenice získalo, na

základě motivačního dopisu, který zaujal hodnotící komisi společnosti Purina, projekt na

umístění Psího hřiště PURINA. Od společnosti Purina město získá finanční prostředky v hodnotě

254 100 Kč, které plně pokryjí náklady na zajištění všech interaktivních prvků. Zastupitelstvu

města je tudíž předložena Smlouva o poskytnutí sponzorského finančního příspěvku od

společností Nestlé Česko, s. r. o., na poskytnutí sponzorského finančního příspěvku ve výši 254

100 Kč na nákup a instalaci prvků na psí hřiště PURINA.

Součástí předloženého usnesení ji i Smlouva o dílo se společností Hřiště pod Květinou, s. r. o.,

která vyrobí, dodá a nainstaluje prvky psího hřiště PURINA. Finanční příspěvek od

společnosti Nestlé Česko, s. r. o. ve výši 254 100 Kč bude zaslán na účet města Česká Kamenice. To

následně touto částkou uhradí náklady na realizaci prvků psího hřiště PURINA společnosti Hřiště

pod Květinou, s. r. o.

Psí hřiště bude umístěno na pozemku města p. č. 358/1, k. ú. Dolní Kamenice nedaleko Sběrného

dvora, kde se nachází rovinatá louka a hřiště nebude rušit občany města hlukem. Kolem hřiště
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bude vystavěn plot, ale hřiště nebude uzamykatelné.

Schválení těchto smluv v orgánech města (včetně Zastupitelstva města) do 31. 3. 2025 je jednou z

podmínek o poskytnutí sponzorského finančního příspěvku od společnosti Nestlé Česko, s. r. o.

Zastupitelé souhlasili.

Předkladatel: Ing. Dalibor Deutsch

Zpracovatel: Mgr. Barbora Marešová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 12 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0

Usnesení bylo: Přijato

11. 455/17/ZM/2025 Poskytnutí dotace z rozpočtu města Česká Kamenice a schválení uzavření

veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace - oblast SPORT 2025 - Fotbalový klub Česká Kamenice z.s.

I. Zastupitelstvo města schválilo

poskytnutí dotace z rozpočtu města Česká Kamenice v roce 2025 v oblasti sportu a uzavření

veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu města Česká Kamenice s příjemcem

dotace: Fotbalový klub Česká Kamenice z. s., Tyršova 230, 407 21 Česká Kamenice, IČO

48261122 ve výši 369 556 Kč.

Zastupitelstvu města byl předložen návrh na poskytnutí dotace ve výši 369 556 Kč z rozpočtu

města Česká Kamenice v oblasti sportu pro rok 2025 a uzavření Veřejnoprávní smlouvy o

poskytnutí dotace z rozpočtu města Česká Kamenice s žadatelem o dotaci, kterým je Fotbalový

klub Česká Kamenice, z. s. Jedná se o příspěvek na činnost, který byl projednán Komisí pro sport

a následně schválen na jednání rady města.

Mgr. J. Papajanovský doplnil, že s jedná o standardní příspěvek, který se vypočítává podle počtu

členů spolku.

Zastupitelé souhlasili.

Předkladatel: Ing. Dalibor Deutsch

Zpracovatel: Kateřina Pospíšilová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 12 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0

Usnesení bylo: Přijato

12. 456/17/ZM/2025 Memorandum o spolupráci s Agenturou pro sociální začleňování

I. Zastupitelstvo města schválilo

memorandum o spolupráci na rezidenční desegregaci sociálně vyloučených lokalit „Úzká“ a

„Pivovarská“.

II. Zastupitelstvo města pověřilo

starostu obce k podpisu Memoranda o spolupráci.

III. Zastupitelstvo města pověřilo
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starostu  obce k  jednání o revizích přiloženého Memoranda o spolupráci, k  jejich

případnému schválení a podpisu.

Zastupitelstvu města bylo předloženo Memorandum o spolupráci na rezidenční desegregaci

sociálně vyloučených lokalit „Úzká“ a „Pivovarská“. Memorandum vychází z dohody mezi městem

a Agenturou pro sociální začleňování, kdy město Česká Kamenice bylo vybráno jako jedno z pěti

měst v ČR pro konzultace a pomoc při implementaci zmíněného projektu.

Mgr. L. Herich zmínil, že v obou lokalitách je snahou získání objektů do vlastnictví města a

vybudování tak sociálních nebo normálních bytů pro občany města.

Přílohou usnesení je předložen radou města schválený koncept Desegregace, který se v současné

době ve spolupráci s ASZ tvoří v ucelenější materiál a vytváří se první praktické kroky.

Zastupitelé souhlasili.

Předkladatel: Mgr. Lukáš Herich, DiS.

Zpracovatel: Mgr. Lukáš Herich, DiS.

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 12 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0

Usnesení bylo: Přijato

13. 457/17/ZM/2025 Schválená rozpočtová opatření

I. Zastupitelstvo města vzalo na vědomí

rozpočtová opatření č. 11/2024 a 12/2024.

Zastupitelstvu města byla předložena schválená rozpočtová opatření č. 11. a 12/2024.

Vedoucí FO Ing. J. Volfová informovala zastupitele, že se jedná o opatření, která se dělají ke konci

roku z důvodu srovnání rozpočtu co se týče výdajů, změn investičních výdajů na neinvestiční a

také z důvodu srovnání výdajů a příjmů ohledně dotací.

V rozpočtovém opatření č. 11/2024 došlo na straně příjmů k rovnání daňové výtěžnosti a přijatých

dotací a na straně výdajů ke snížení investičních výdajů na konkrétní akce (projekt RICR III,

Obytná zóna Skalka) a k úpravě neinvestičních výdajů (KACR služby, opravy komunikací, platba

DPH). Podrobněji viz rozpis RO č.11/2024, celkem na straně příjmů za 894 tis. Kč a výdaje za 864

tis. Kč.

V rozpočtovém opatření č. 12/2024 došlo na straně příjmů k ponížení celkem o 31 580 tis. Kč a na

straně výdajů také k ponížení celkem za 31 580 tis. Kč. V příjmech došlo ke změně převážně

dotačních prostředků (dotace na cyklostezku ČK-KŠ) a úpravám v průtokových datacích pro

příspěvkové organizace města. Na straně výdajů došlo také k ponížení za akci cyklostezka ČK-KŠ,

průtokových dotací pro příspěvkové organizace města, ale také ke srovnání skutečného čerpání

přijatých dotací apod. podrobněji viz příloha.

Zastupitelé neměli žádné připomínky.

Předkladatel: Ing. Jitka Volfová

Zpracovatel: Ing. Jitka Volfová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 12 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0

Usnesení bylo: Přijato
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14. 458/17/ZM/2025 Zápis o jednání Kontrolního výboru

I. Zastupitelstvo města vzalo na vědomí

Zápis o jednání Kontrolního výboru ze dne 9. 1. 2025.

Zastupitelstvu města byl předložen Zápis o jednání Kontrolního výboru.

Předseda KV M. Šanda informoval zastupitele, že zápis z jednání mají k dispozici. Proběhla

kontrola agendy a plnění usnesení rady a zastupitelstva města. Zároveň je předložen plán práce

KV na rok 2025. Jelikož zápis z posledního jednání KV bude předložen až na dalším jednání

zastupitelstva města, informoval M. Šanda zastupitele, že byla provedena kontrola nájmů u bytů

a nebytů a z FO byla členům KV poskytnuta jen celková částka. Požádal, zda-li by na příští jednání

KV mohly být předloženy konkrétní pohledávky a závazky bytových a nebytových prostor města.

Předkladatel: Bc. Lenka Švehlíková

Zpracovatel: Bc. Lenka Švehlíková

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 12 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0

Usnesení bylo: Přijato

15. 459/17/ZM/2025 Zápis o jednání Osadního výboru Filipov

I. Zastupitelstvo města vzalo na vědomí

Zápis o jednání Osadního výboru Filipov ze dne 3. 2. 2025.

Na jednání se dostavil Ondřej Richter (17:51 h).

Zastupitelstvu města byl předložen Zápis o jednání Osadního výboru Filipov.

Mgr. J. Papajanovský zmínil, že na jednání zastupitelstva města není přítomen ░░░░ . Jelikož

zápis dostali všichni zastupitelé v elektronické podobě dotázal se, zda-li má někdo z řad

zastupitelů a i přítomných občanů k zápisu nějaký dotaz nebo připomínku.

H. Kracmanová vyjádřila názor, že i když není ░░░░ přítomen, je zapotřebí zmínit úspěšnost

sbírky na opravu pomníku a je na místě poděkovat členům osadního výboru za vynaloženou

aktivitu.

Mgr. J. Papajanovský souhlasí a vyjadřuje názor, že každý osadní výbor by měl vynakládat nějakou

aktivitu a poté spolu s podporou města dochází ke zvelebování dané místní části. Zmínil také, že

co se týče opravy pomníku má již město připravené smlouvy se zhotovitelem a práce jsou

plánované na duben až květen t. r. V rámci konaného festivalu se bude v neděli 8. 6. 2025 na

Filipově konat slavnostní setkání u upraveného pomníku.

Zastupitelé neměli další připomínky.

Ondřej Richter se zdržel hlasování.

Předkladatel: Bc. Lenka Švehlíková

Zpracovatel: Bc. Lenka Švehlíková

Hlasování

Pro: 12 Proti: 0 Zdrželo se: 1 Nehlasovalo: 0
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Typ dokumentu: Usnesení Usnesení bylo: Přijato

16. 460/17/ZM/2025 Vystoupení ze Severočeského sdružení obcí (SESO)

I. Zastupitelstvo města rozhodlo

o vystoupení města Česká Kamenice z členství Severočeského sdružení obcí, IČO 473 24 376,

k 31. 12. 2025.

Mgr. J. Papajanovský navrhuje zastupitelstvu města rozhodnout o vystoupení ze Severočeského

sdružení obcí (SESO). Jedná se o organizaci, ve které je město nějaký čas členem a platí členský

příspěvek, který v loňském roce činil 7 654,50 Kč. Jelikož Sdružení nefunguje dle představ a potřeb

města, nemá setrvání v něm pro město žádný smysl. O vystoupení ze Sdružení uvažují i další obce

a hovoří se i o možném rozpuštění celého Sdružení, což ale pravděpodobně podporu nezíská. Dle

stanov je zánik členství možný na základě písemného oznámení člena sdružení, které je nutné

doručit nejpozději do 30. 9. příslušného kalendářního roku tak, aby samotné členství bylo

ukončeno k 31. 12. příslušného roku.

Zastupitelé souhlasili.

Předkladatel: Bc. Lenka Švehlíková

Zpracovatel: Bc. Lenka Švehlíková

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0

Usnesení bylo: Přijato

17. Diskuse občanů

Mgr. J. Papajanovský vyzval přítomné občany k diskuzi.

░░░░ ░░░░ – dotázal se, zda by bylo možné prověřit na budované cyklostezce rozestupy

kovových mřížek, kdy hrozí nebezpečí při jízdě na silničním kole (úzká kola).

░░░░ ░░░░ – zeptala se, jak mají po odstranění velkokapacitních kontejnerů na bioodpad

nakládat s tímto odpadem. 

Mgr. J. Papajanovský – odpověděl, že dosavadní způsob nebyl ideální, občané by si měli bioodpad

vytvořený na zahrádkách kompostovat sami. Chápe, že pro občany byl dosavadní způsob ideální a

pohodlný, ale není v pořádku, aby za tento odpad město platilo, proto se velkokapacitní

kontejnery pro tyto účely zrušily. Popelnice na bioodpad by měly sloužit jen na odpad z

domácností (slupky, zelenina atd.). 

░░░░ ░░░░ – oponovala, že nemají nárok ani na kompostér, neboť pozemek v okolí svého

bydliště, o který se starají, není jejich, ale ve vlastnictví Pozemkového fondu. 

Mgr. J. Papajanovský – odpověděl, že buď musí vyzvat Pozemkový fond, aby se o pozemek staral

sám, nebo aby poskytl kompostér. S touto administrativou nabídl pomoc prostřednictvím odboru

Správy majetku města.

░░░░ – poděkoval všem za úspěšné zorganizování sbírky, která pomohla na Filipově při

obnovení pomníku a pozval přítomné na 8. 6. 2025, kdy se bude konat slavnostní setkání u
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opraveného pomníku. Dále informoval, že oslovil městské služby s žádostí o opravu mostku a

zábradlí na Filipově. Starosta pomoc přislíbil.

Předkladatel: Starosta Hlasování

Pro: 0 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 13

Výsledek hlasování: Nevzniklo

18. Cena města

I. Zastupitelstvo města udělilo

Cenu města za rok 2024 ░░░░ ░░░░ ░░░ za dlouholetou filantropickou činnost v

regionu a za podporu orloje v roce 2024.

Zastupitelstvu města byly předloženy čtyři návrhy na udělení Ceny města za rok 2024. Navrženi

byli: ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░ Přehled

nominovaných vč. důvodu a jména navrhovatelů jsou přílohou předloženého usnesení. 

Mgr. J. Papajanovský zmínil, že předložené návrhy byly diskutovány na radě města, která

doporučuje udělit Cenu města ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░ za dlouholetou filantropickou činnost v

regionu a za podporu orloje v roce 2024. ░░░░ ░░░░ ░ se o město Česká Kamenice velmi

zajímá, účastní se řady akcí, podpořil opravu orloje a sbírku na opravu památníku na Filipově atd.

Z předložených návrhů přijde radě města udělení ceny právě jemu nejdůvodnější. Nicméně

někteří ostatní nominovaní mohou být oceněni v následujících letech, pokud budou opět

nominovaní. Cena města by byla udělena na městském plese, který se bude konat v dubnu t. r.

Mgr. D. Vitoušová Dvořáková vyjádřila názor, že by Cenu města udělila spíš░░░░ ░░░░ ░░░
Oceňuje dlouholetou činnost, kterou ░░░░ ░░░░ ░░ pro město vyvíjí a pracuje pro město celý

život. Je také občankou města. Aktivit ░░░░ ░░░░ ░░ si velice váží, ale Cenu města by mu

neudělila. Vnímá také skutečnosti, že ░░░░ ░░░░ ░ sice dává městu dost, ale také za to i

dostává zpět např. reklamu pro svou činnost atd.

H. Kracmanová vyjádřila názor, že sice souhlasí s udělením Ceny města ░░░░ ░░░░ ░░░ , ale

také souhlasí s Mgr. D. Vitoušovou Dvořákovou, že ░░░░ ░░░░ ░ není občanem města.

Mgr. M. Čapková konstatovala, že v loňském roce byly uděleny dvě Ceny města, tak by to tak

mohlo být i letos. Také se přiklání k udělení Ceny města spíš ░░░░ ░░░░ ░░ , která se věnuje i

dlouholeté práci na Českokamenických novinách a kronice města.

PharmDr. M. Konečný se vyjádřil s tím, že souhlasí s udělením Ceny města za počin a jako

nejvhodnější kandidát mu přijde ░░░░ ░░░░ ░ za již zmíněné aktivity. Ostatní nominovaní si

svou pracovní profesi vybrali a jsou za ní placeni. Takto by mohli být oceňováni všichni, kteří svou

pracovní profesí vykonávají něco pro lidi. To ale není důvodem k udělení Ceny města, i když si

práce všech velice váží. 
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░░░░ ░ informoval zastupitele, že by rád, kdyby byl oceněn ░░░░ ░░░░ ░ , který věnoval na

opravu pomníku na Filipově značnou částku a nic za to nedostal.

M. Kellner vyjadřuje názor, že by se vždy měla udělovat jen jedna cena.

Mgr. D. Vitoušová Dvořáková navrhuje, zda-li by tedy mohla být udělována Cena města a i cena za

celoživotní dílo pro město.

Mgr. J. Papajanovský reagoval s tím, že pravidla toto umožňují. Je možné dát cenu za výrazný

počin v daném roce a za celoživotní dílo.

Mgr. D. Vitoušová Dvořáková vznesla protinávrh udělit Cenu města ░░░░ ░░░░ ░░░ a Cenu

za celoživotní dílo pro město ░░░░ ░░░░ ░░ .

Protinávrh: Bc. P. Dolečková přečetla navržené usnesení. 

Hlasování o protinávrhu:

pro: 10 členů ZM (Mgr. Michaela Čapková, Bc. Petra Dolečková, Mgr. Dana Vitoušová Dvořáková,

Hana Kracmanová, Ing. Vojtěch Marek, Mgr. Jan Papajanovský, Jaroslav Petřík, Ondřej Richter,

Ing. Ladislav Sedláček, Martin Šanda), 

proti: 1 člen ZM (M. Kellner),

zdrželi se: 2 členové ZM (PharmDr. Martin Konečný, Ing. Aleš Daniel).

Protinávrh nebyl přijat.

Předložené usnesení

Hlasování o předloženém usnesení:

pro: 9 členů ZM (Mgr. Michaela Čapková, Ing. Aleš Daniel, Bc. Petra Dolečková, Michal Kellner,

PharmDr. Martin Konečný, Ing. Vojtěch Marek, Mgr. Jan Papajanovský, Jaroslav Petřík, Ing.

Ladislav Sedláček),

proti: 0 členů ZM,

zdrželi se: 4 členové ZM (Mgr. Dana Vitoušová Dvořáková, Martin Šanda, Hana Kracmanová,

Ondřej Richter).

Usnesení nebylo přijato. Cena města za rok 2024 udělena nebude.

Předkladatel: Bc. Lenka Švehlíková

Zpracovatel: Bc. Lenka Švehlíková

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 9 Proti: 0 Zdrželo se: 4 Nehlasovalo: 0

Usnesení bylo: Nevzniklo

19. 461/17/ZM/2025 Zpráva o činnosti DI PČR na území města Česká Kamenice

I. Zastupitelstvo města vzalo na vědomí

předloženou Zprávu o činnosti DI PČR Děčín pro území České Kamenice za rok 2024.

Z jednání odešel Martin Šanda (18:23 h).
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Zastupitelstvu města byla na vědomí předložena Zpráva o činnosti Dopravního inspektorátu

police ČR na území města Česká Kamenice. Zprávu vypracovala velitelka Dopravního

inspektorátu policie ČR, okresního oddělení Děčín, ░░░░ ░░░░ ░░░░ , která na jednání není

přítomna. 

Komentář k předložené zprávě podal tajemník úřadu Ing. V. Vlček, MSc. Konstatoval také, že

předložená zpráva je velmi přehledně vypracovaná a vyzval zastupitele, aby případné dotazy

zaslali přímo jemu a on je předá ░░░░ ░░░░ ░░░░
Dále zmínil, že předložená zpráva je vypracovaná za poslední tři roky a odpovídá požadavkům

zastupitelů ve věci dopravní situace ve městě a co vše vlastně Dopravní policie dělá. Ing. V. Vlček,

MSc. dále zmínil, že Dopravní inspektorát v Děčíně má na starosti i Varnsdorf a Rumburk, ale

bojuje i za Českou Kamenici. Jako příklad uvedl, že dochází k uzavírce mostu na dálnici a doprava

měla být vedena přes Libouchec, Českou Kamenici a dál na Rumburk. ░░░░ ░░░░ ░░░░ se

proti této variantě postavila a tuto objízdnou trasu nepovolila. Doprava bude tedy v době uzavírky

mostu vedena jinudy. V České Kamenici a v České Lípě jsou plánované jiné uzavírky a kdyby tudy

byla vedena ještě další objízdná trasa, byla by doprava ve městě kolabující. Ing. V. Vlček, MSc.

vyjádřil spokojenost, že na Dopravním inspektorátu policie ČR se ví, co se v České Kamenici děje

a plánuje. 

Bc. P. Dolečková požádala, zda-li by všechny zprávy mohly být dávány i na web, aby byly přístupné

veřejnosti.

Mgr. J. Papajanovský souhlasí, zprávy budou zveřejněny.

Ing. A. Daniel poděkoval, že mají zastupitelé takovou zprávu k dispozici. Je vidět snaha řešit

bezpečnost ve městě a to i s omezenými možnostmi. Porovná-li čísla s městskou policií vyjadřuje

nešťastný pocit, že kdyby městská policie byla schopna měřit rychlost a zajišťovat bezpečný

provoz i na silnici první třídy, bylo by to rozhodně ku prospěchu věci.

Předkladatel: Ing. Vítězslav Vlček, MSc.

Zpracovatel: Ing. Vítězslav Vlček, MSc.

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 12 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0

Usnesení bylo: Přijato

20. 462/17/ZM/2025 Zpráva o činnosti PČR OOP Č. K. za rok 2024

I. Zastupitelstvo města vzalo na vědomí

předloženou Zprávu o činnosti Policie ČR, obvodní oddělení Česká Kamenice, za rok 2024.

Zastupitelstvu města byla na vědomí předložena Zpráva o činnosti PČR OOP Česká Kamenice za

rok 2024.

Velitel obvodního oddělení Policie ČR ░░░░ ░░░░ ░░ zmínil, že zpráva byla všem

zastupitelům předložena v podkladech a není tudíž nutné, aby ji podrobně komentoval. Zmínil

pouze záležitost, která v předložené zprávě není uvedena a týká se personálního stavu. Policisté
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celého Šluknovského výběžku musí personálně posílit policii ve Šluknově. Policista je do Šluknova

posílán vždy na tři měsíce a stane se tak ještě jednou nebo dvakrát v tomto roce. 

Vyzval zastupitele, aby vznesli případné dotazy.

Mgr. J. Papajanovský konstatoval, že v roce 2024 došlo k velkému poklesu trestné činnosti oproti

letem předchozím a dotázal se, jak se stav vyvíjí nyní.

░░░░ ░░░░ ░░ konstatoval, že od začátku roku je stále pokles trestných činů.

Bc. P. Dolečková se dotázala ohledně statistik, zda se týkají jen České Kamenice, nebo celého

obvodu.

░░░░ ░░░░ ░░ reagoval, že se jedná o celý služební obvod, tj. Kytlice, Mlýny, Česká Kamenice,

Líska, Kunratice, Studený, Rynartice, Jetřichovice, Vysoká Lípa, Srbská Kamenice, Jánská,

Markvartice Veselé a Kerhartice.

Ing. V. Vlček, MSc. doplnil pana velitele ohledně trestných činů, kdy v letech 2020 – 2022 bylo

období pandemie a lidé hodně pracovali z domova a nevycházeli ven. Tudíž trestná činnost nebyla

tak velká.

Ing. L. Sedláček opětovně upozorňuje na nepřiměřenou rychlost od Huníkova do Kerhartic.

Upozorňuje na motorkáře, kteří  místem projíždějí opravdu velkou rychlostí (až 200 km/h).

░░░░ ░░░░ ░░ reaguje s tím, že se tento problém týká Dopravní policie. Obvodní oddělení

nemá technické prostředky, ani radar a nemůže tak provádět měření rychlosti. Nicméně se

pokusí oslovit kolegy, zda by se mohli na toto místo alespoň preventivně zaměřit.

Mgr. J. Papajanovský dodal, že se také pokusí tuto situaci řešit s  ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░ .

Nicméně se domnívá, že trend umísťování radarů vzrůstá a neukáznění řidiči budou více

pokutováni.

Bc. P. Dolečková se dotázala, zda-li je nějaká možnost, jak by město mohlo Policii ČR v této

záležitosti nějakým způsobem pomoci.

░░░░ ░░░░ ░░ konstatoval, že město pomáhá, aniž by si to přímo uvědomovalo. Jako příklad

uvedl případ muže, který napadl svého psa. Tehdy město zajistilo ubytování pro jeho přítelkyni a

OSV vyvinul úsilí pro nalezení ubytování přímo pro pachatele, který se ocitl na ulici. Velmi za toto

děkuje. Zároveň poděkoval i Městské policii za spolupráci.

Mgr. J. Papajanovský se k poděkování přidává a je vidět, že spolupráce všech dobře funguje.

Mgr. D. Vitoušová Dvořáková též vyjádřila poděkování, ale přímo Mgr. J. Papajanovskému, který

se k dané záležitosti obratem veřejně vyjádřil a také ohledně okamžitého podání trestního

oznámení.

Předkladatel: Ing. Vítězslav Vlček, MSc.

Zpracovatel: Ing. Vítězslav Vlček, MSc.

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 12 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0

Usnesení bylo: Přijato

21. 463/17/ZM/2025 Zpráva o činnosti MěP za rok 2024

I. Zastupitelstvo města vzalo na vědomí

předloženou Výroční zprávu Městské policie Česká Kamenice za rok 2024.
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Zastupitelstvu města byla na vědomí předložena Zpráva o činnosti Městské policie Česká

Kamenice za rok 2024.

Velitel Městské policie Č. K. ░░░░ ░░░░ informoval zastupitele, že v roce 2023 – 2024 bylo

městskou policií přijato a řešeno 613 oznámení, na základě kterých byly učiněny patřičné kroky.

Nejednalo se tedy jen o informace. Počet oznámení má vzestupnou tendenci, a tudíž městská

policie začíná být více využívaná.

Ve 193 případech byl řešen veřejný pořádek a buď byla udělena pokuta, nebo byl přestupek předán

k projednání na Odbor správních činností při Městském úřadě v České Kamenici.

Na úseku dopravy strážníci řešili 795 přestupků, ze kterých bylo 69 přestupků zasláno na Odbor

dopravy Děčín. Dále ve 34 případech bylo prováděno měření rychlosti na úsecích, které byly

schváleny DI PČR. Při této činnosti bylo odhaleno 320 případů překročení rychlosti, které

strážníci na místě vyřešili a administrativně zpracovali odečet bodů do karty řidiče.

Velitel Městské policie Č. K. dále podrobně popsal činnosti, kterými se Městská policie zabývá a

které jsou uvedeny v předložené zprávě o činnosti.

Mgr. J. Papajanovský poděkoval ░░░░ ░░░░ za přednesení statistiky a poděkoval za odvedenou

práci, která je ve městě vidět.

Ing. V. Vlček, MSc. zdůraznil meziroční nárůst o cca 12 % počtu oznámení, která městská policie

řešila. Dále zmínil, že měření rychlosti městskou policií vychází cca 3x za měsíc, což je docela

často. Poukázal také na asistenty prevence kriminality, kdy jsou pro tuto činnost stanovena čtyři

pracovní místa, která budou ale končit v březnu r. 2026. Již nyní se vedení města ve spolupráci s

vedoucím OSV Mgr. L. Herichem snaží oživit nějaké projekty, na základě kterých by činnost

asistentů prevence kriminality mohla pokračovat i dále. Pokud se nic takového nepodaří, bude

snaha spolupracovat s Úřadem práce.

Ing. V. Marek poděkoval za činnost všech členů Městské policie v Č. K., které si velice váží.

Vyzdvihl i práci při hrozících povodních, kdy strážníci monitorovali místa, kde hrozilo nějaké

nebezpečí a celou noc byli v terénu.

Mgr. M. Čapková se k poděkování přidává, protože strážníci navštěvují i odlehlejší místa v okolí

Č. Kamenice.

H. Kracmanová též poděkovala, ale vyjádřila i obavu, že v pozdějších odpoledních a ve večerních

hodinách se z náměstí stává vyloučená lokalita, kde se lidé bojí projít. Jedná se o centrum města a

je zapotřebí toto radikálně řešit.

Mgr. J. Papajanovský vyjádřil pochopení a zmínil, že o dané lokalitě se ví. V návrhu bylo místo u

večerky lépe osvětlit veřejným osvětlením, což bude možné být řešeno v souvislosti s rekonstrukcí

Dvořákovy ulice. Pokud by se rekonstrukce oddalovala, mohlo by být v místě umístěno provizorní

osvětlení. Co se týče radikálního řešení místní situace, tak není jisté, zda takové existuje. Poukázal

na možné řešení tj. dostat do bytů, ze kterých problémy pocházejí, nové nájemníky.

Ing. V. Vlček, MSc. doplnil, že takový problém se musí řešit souborem několika opatření, která by

situaci ve městě řešila. Město se snaží nějaké kroky dělat.

░░░░ ░ navrhuje, zda-li by nepomohlo dané místo monitorovat.

░░░░ ░░ reagoval s tím, že kamera bude osazená na budovu Komunitního centra.
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Předkladatel: Ing. Vítězslav Vlček, MSc.

Zpracovatel: Ing. Vítězslav Vlček, MSc.

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 12 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0

Usnesení bylo: Přijato

22. 464/17/ZM/2025 Zpráva o činnosti JSDHO Česká Kamenice za 2024

I. Zastupitelstvo města vzalo na vědomí

předloženou Zprávu o činnosti JSDHO Česká Kamenice za rok 2024.

Zastupitelstvu města byla na vědomí předložena Zpráva o činnosti JSDHO Česká Kamenice za

rok 2024.

Velitel jednotky Sboru dobrovolných hasičů města Česká Kamenice J. Petřík informoval

zastupitele, že za rok 2024 se konalo cca 30 zásahů. Hasiči disponují   třemi vozidly a k dispozici

mají i dva vleky. Veškerá technika je v pořádku a průběžně jsou prováděny technické kontroly. J.

Petřík je velitelem jednotky SDHO, ale nachází se zde i sdružení, jehož členem jsou všichni hasiči.

Ti, kteří chtějí a mají oprávnění, jsou i členem jednotky SDHO. J. Petřík, jako velitel jednotky

SDHO, se stará o to, aby všichni měli v pořádku veškeré vybavení, aby členové měli profesní

způsobilost, aby byla v pořádku veškerá technika, atd. Co se týče sdružení, tak jeho náplní je účast

na různých akcích, soutěžích a v poslední době jsou členové přítomni jako ostraha na plesech.

Hasiči mají i svůj dětský kroužek, který nyní navštěvuje 10 dětí a každý rok se pro děti organizuje

tábor.

J. Petřík dále zmínil, že velkým zájmem hasičů je pořízení vodotěsného dronu, což bude sice

finančně náročnější, ale věří, že bude hasičům dobře sloužit za každého počasí. Dále konstatoval,

že si jednotka zažádala o Tatru s tím, že s ohledem na množství žádostí a již jedno odmítnutí není

jisté, že bude žádosti vyhověno. V tomto případě by bylo fajn mít k dispozici alespoň čtyřkolku. J.

Petřík také upozornil na skutečnost, že prostory, ve kterých hasiči sídlí, začínají být nevyhovující,

tedy kromě nové společenské místnosti, se kterou jsou spokojeni. Závěrem vyjádřil prosbu, zda-li

by bylo možné nějakým způsobem oslovit mladší generaci, aby se stala členem jednotky.

Mgr. J. Papajanovský poděkoval J. Petříkovi za komentář a reagoval s tím, že město již potřetí

žádalo o dotaci na novou cisternu. Na poprvé žádosti nebylo vyhověno, na podruhé ano, ale

znamenalo by to, že nákup by musel být realizován v letošním roce, což není v souvislosti s

plánovanou výstavbou KODUSU reálné. Nicméně dotační systém na cisterny je nastaven tak, že

pokud se žádá každý rok, načítají se určité bonusové body a tím se zvyšuje možnost přidělení

nové cisterny. Co se týče hasičárny, tak v poslední změně územního plánu bylo změněno funkční

využití plochy po bývalé pile, která by mohla být využita i na vybudování nové hasičárny. Nemyslí

si však, že by výstavba nové hasičárny byly nutná s ohledem na značné množství budov ve

vlastnictví města. V plánu města je vybudování nové hasičárny, ale spíš úpravou stávajících

prostor a využití garáží. Jak nejlépe stávající prostory využít a upravit bude konzultováno s

architektkou města.

PharmDr. M. Konečný se dotázal, zda zakoupený dron bude moci být využit i pro jiné účely města

např. na monitoring budov, střech atd.
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J. Petřík konstatoval, že snad ano. Kde bude moci být dron využíván ale přesně neví. Snad se více

dozví při zaškolování pilotů. Pokusí se konkrétnější informace zjistit.

Předkladatel: Ing. Vítězslav Vlček, MSc.

Zpracovatel: Ing. Vítězslav Vlček, MSc.

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 12 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0

Usnesení bylo: Přijato

23. 465/17/ZM/2025 Strategický plán rozvoje města 2020–      2026

I. Zastupitelstvo města schválilo

aktualizaci Strategického plán rozvoje města na období 2020–      2026, příloha č. 1.

Na jednání zastupitelstva města byl předložen návrh aktualizace Strategického plánu rozvoje

města na období 2025 –       2030. Mgr. J. Papajanovský vysvětlil, že platnost stávajícího Strategického

plánu pomalu končí a tudíž je zapotřebí jeho aktualizace. Podnětem k této aktualizaci je

skutečnost, že řada investičních akcí z původního plánu je již hotová, nebo došlo k nějaké změně

a zároveň bylo zjištěno, že je zapotřebí realizovat řadu dalších akcí. Do strategického plánu je také

potřeba zahrnout akce, které jsou financované skrze dotace a strategický plán je i povinnou či

bonifikovanou přílohou některých žádostí o dotaci.

Mgr. J. Papajanovský zmínil, že úpravě celého strategického plánu je zapotřebí věnovat větší

pozornost a zároveň z časového hlediska je zapotřebí realizovat dvě akce, které v původním

strategickém plánu nejsou. Na základě zmíněných skutečností navrhuje na dnešním jednání

schválit část strategického plánu, kterou mají zastupitelé k dispozici přímo na jednání, která

bude přílohou původního strategického plánu. Do již vypracovaných tabulek budou přidány akce,

které jsou předmětem následujících dvou usnesení, týkajících se žádosti o dotaci na pořízení

techniky na MSČK a žádosti o dotaci na pořízení nových přístřešků autobusových zastávek vč.

příslušenství.

Komplexní proces revize původního strategického plánu bude projednána na radě města a jeho

aktualizace bude postupně dle daných pravidel prováděna a bude tak možné do něj zanést další

plánované projekty. Ohledně aktualizace strategického plánu města je zapotřebí vést širší diskuzi

jak se zastupiteli, tak i s širokou veřejností.

Mgr. Jan Papajanovský požádal o úpravu usnesení na aktualizaci Strategického plánu rozvoje

města na období 2020 – 2026.

Před hlasováním o přijetí navrženého usnesení Mgr. J. Papajanovský podal komentář k

nadcházejícím dvěma usnesením, která s předloženým usnesením souvisí.

Zastupitelé s návrhem souhlasili.

Předkladatel: Mgr. Jan Papajanovský

Zpracovatel: Mgr. Jan Papajanovský

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 12 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0

Usnesení bylo: Přijato
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24. 466/17/ZM/2025 Projednání a schválení žádosti o dotaci SZIF – MSČK

I. Zastupitelstvo města projednalo a schválilo

návrh na pořízení techniky  na údržbu komunikací vč. příslušenství a podání žádosti o

dotaci do 2. výzvy MAS Český sever v rámci Společné zemědělské politiky (SZP) v celkové

výši způsobilých výdajů do 2 700 000 Kč vč. DPH.

Předložené usnesení okomentoval Mgr. J. Papajanovský v souvislosti s usnesením předešlým.

Skrze MAS Český sever v rámci Společné zemědělské politiky a Státní zemědělský fond (SZIF) je

možné žádat o dotaci na pořízení techniky na údržbu komunikací vč. příslušenství. 

Ing. R. Pilecký zmínil, že MSČK mají problém s multikárou, jejíž provoz je problémový a finančně

náročný. Současně je používán 30 až 40 let starý traktor Zetor se zadní radlicí, který též

dosluhuje. Bylo by přínosné pořídit nový traktor, né příliš velký, spíše středních rozměrů, který

bude mít šípovou radlici a vzadu sypač a nahradí tak plně i multikáru. Bude tedy sloužit pro letní

i zimní údržbu a zvýší tak efektivitu poskytovaných služeb. Starý traktor bude samozřejmě dál

používán. V případě schválení předloženého usnesení bude žádost podána do 2. výzvy vypsané

MAS Český sever a dále na Státní zemědělský a intervenční fond (SZIF) s tím, že předpokládaná

míra podpory je 90 %. Předpokládaná cena nového stroje činí cca 2,7 mil. Kč a tudíž náklady pro

město by se pohybovaly kolem cca 270 tis. Kč. K nákupu techniky by mělo dojít v 1. pololetí roku

2026.

Projednání a schválení žádosti zastupitelstvem města je bodově bonifikovanou přílohou žádosti o

dotaci. Z tohoto důvodu starosta vyzval veřejnost k podávání připomínek k předloženému

návrhu.

PharmDr. M. Konečný se dotázal, zda-li se uvažuje o pořízení některých strojů s elektrickým

pohonem a jaký je na tuto technologii názor.

O. Richter zmínil, že několik obchodních zástupců se již snažilo nějakou techniku nabídnout, ale

jelikož zde máme kopcovitý terén a dojezd baterie není kapacitně stavěn tak, aby vydržela 70 až

80 km v kuse, není tento druh vozidla příliš vhodný.

Ing. R. Pilecký souhlasí s vyjádřením O. Richtera a doplnil, že auta s elektrickým pohonem jsou

příliš drahá a dotační podpora není tak velká.

Mgr. J. Papajanovský doplnil, že město má v plánu vybudovat fotovoltaické elektrárny a poté se

může vedení nad výhodou aut s elektrickým pohonem zabývat a náklady se mohou znovu

přepočítat. Vše však také záleží na tom, jak město zvládne vyrobenou elektřinu samo spotřebovat

a kolik by jí mohlo být poskytnuto MSČK.

H. Kracmanová upozornila na včasné podání žádosti s ohledem na odstavení a přístupnosti

daného portálu. Dále upozorňuje, že se jedná o soutěž, kde je malá alokace a očekává se velký

převis žádostí.

Mgr. J. Papajanovský děkuje H. Kracmanové za upozornění a konstatuje, že to je přesně důvod,

proč je zapotřebí schválit usnesení v souvislosti se strategickým plánem. Získávají se pak body

navíc. Zároveň se jedná o veřejné projednání žádosti, což může být také přínosné.

Mgr. J. Papajanovský navrhuje upravit předložené usnesení tak, že se před částku vloží "do".
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Zastupitelé souhlasili.

Předkladatel: Ing. Rudolf Pilecký

Zpracovatel: Mgr. Jan Papajanovský

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 12 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0

Usnesení bylo: Přijato

25. 467/17/ZM/2025 Projednání a schválení žádosti o dotaci SZIF – město

I. Zastupitelstvo města projednalo a schválilo

návrh na pořízení nových přístřešků autobusových zastávek vč. příslušenství a podání

žádosti o dotaci do 2. výzvy MAS Český sever v rámci Společné zemědělské politiky (SZP)

v celkové výši způsobilých výdajů do 2 800 000 Kč vč. DPH.

Předložené usnesení okomentoval Mgr. J. Papajanovský v souvislosti s usnesením ohledně

aktualizace strategického plánu. Skrze MAS Český sever v rámci Společné zemědělské politiky a

Státní zemědělský fond (SZIF) je možné žádat o dotaci na  pořízení nových přístřešků

autobusových zastávek vč. příslušenství. Předpokladem je pořízení přístřešků na všechny

zastávky, kde dosud přístřešky nejsou, případně jsou zde staré přístřešky. Nové přístřešky budou

vizuálně sjednoceny s těmi pořizovanými z rozpočtu města v roce 2024. Doplní je i další mobiliář

– lavičky, odpadkové koše a vývěsky.

V případě schválení bude žádost podána do 2. výzvy vypsané MAS Český sever a dále na Státní

zemědělský a intervenční fond (SZIF) s tím, že předpokládaná míra podpory je 90 %. K realizaci

by mělo dojít v 1. a 2. pololetí roku 2026.

Projednání a schválení žádosti zastupitelstvem města je bodově bonifikovanou přílohou žádosti o

dotaci. Z tohoto důvodu starosta vyzval veřejnost k podávání připomínek k předloženému

návrhu.

Mgr. J. Papajanovský zmínil, že nyní není jasné, kde se zastávky podaří udělat a kde ne a nebude

se to vědět do doby, než projde žádost dotačním hodnocením. Dotační titul vyžaduje, aby k

zastávkám, které nejsou na pozemku města, existoval nějaký právní titul. Většina zastávek se

nenachází na pozemcích města, ale na pozemcích ŘSD, Správy a údržby silnic atd. Žádný právní

titul smluvního charakteru k těmto zastávkám není, ale jejich umístění vychází ze zákona,

protože jsou součástí místní komunikace nebo komunikace první třídy. Není tedy jasné, jestli

poskytovatel dotace tyto zastávky nevyškrtne. Nicméně i za této nejistoty má smysl o dotaci

žádat.

Mgr. J. Papajanovský navrhuje upravit předložené usnesení tak, že se před částku vloží "do".

Zastupitelé souhlasili.

M. Šach vyjádřil názor, zda by mohly být zastávky pořizovány spolu s vitrínou na jízdní řády.

Mgr. J. Papajanovský s názorem M. Šacha souhlasí. Nové zastávky budou pořízeny již s vitrínou a

na ty, co jsou již zabudované a vitrínu nemají, se dokoupí.
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Předkladatel: Mgr. Jan Papajanovský

Zpracovatel: Mgr. Jan Papajanovský

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 12 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0

Usnesení bylo: Přijato

26. 468/17/ZM/2025 Pověření RM

I. Zastupitelstvo města pověřilo

radu města, aby rozhodla o udělení Ceny města za rok 2024.

Mgr. J. Papajanovský se opět vrátil k bodu Cena města. Vzhledem k tomu, že pro usnesení ani pro

navržený protinávrh nehlasoval dostatečný počet zastupitelů a usnesení tak nevzniklo, navrhl

zastupitelům další projednání na mimořádném jednání zastupitelstva, které by svolal ještě v

měsíci březnu, nebo přenést kompetenci o rozhodnutí o udělení Ceny města za rok 2024 na radu

města.

Sám by preferoval druhou variantu.

Po krátké diskuzi se zastupitelé shodli přenést kompetenci o rozhodnutí o udělení Ceny města za

rok 2024 na radu města.

Bylo přijato nové usnesení:  "Zastupitelstvo města pověřilo radu města, aby rozhodla o udělení Ceny města

za rok 2024".

Předkladatel: Bc. Lenka Švehlíková

Zpracovatel: Bc. Lenka Švehlíková

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 12 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0

Usnesení bylo: Přijato

27. Organizační záležitosti a různé

Ing. Vítězslav Vlček, MSc. informoval zastupitele, že k 1. 2. 2025 nastoupil pod odbor KaCR nový

pracovník Vojtěch Sedláček na pozici produkční pracovník kultury a sportovišť.

Dále informoval o vyhlášeném konkursním řízení na vedoucí pracovní místo ředitele/ky MŠ.

Přihlášky mohou zájemci podávat do 31. 3. 2025.

Třetí informace se týkala přestupků, které zpracovává odbor SČM. Oproti loňskému roku došlo k

5% nárůstu přestupků na celkem 260, kdy celou tuto agendu vykonávají dva referenti, jeden z nich

jen na 1,5   pracovního úvazku. Největší podíl přestupků tj. 161 tvoří přestupky proti občanskému

soužití. Referenti odboru se nezabývali jen přestupky, ale za rok 2024 zpracovali dalších 134

podání týkajících se sociálních věcí vyjádření pro Policii ČR apod.

Předkladatel: Tajemník Hlasování

Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:

Výsledek hlasování:
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28. Diskuse

Mgr. J. Papajanovský vyzval zastupitele a přítomné občany k diskuzi.

Mgr. J. Papajanovský – informoval zastupitele v jaké fázi je projekt KODUS.

H. Kracmanová – dotázala se, zda-li by šlo využívat cyklostezku i v zimě na běžky? Letos se tam

běžkaři pohybovali.

Ing. V. Marek – reagoval, že by se možná dalo domluvit s Libereckým krajem, který udržuje trasy

na Polevsku až do Prysku, zda-li by pomohl s úpravou trasy i v této oblasti. 

Mgr. J. Papajanovský – konstatoval, že v zimním období se takové využití cyklostezky nabízí.

Závisí však na sněhových podmínkách.

Bc. P. Dolečková – upozornila na rozbitou zastávku v Kamenické nové Vísce. Dále poděkovala

pracovníkům MSČK za včasnou zimní údržbu.

░░░░ ░ – upozornil na nepořádek kolem kontejnerů v ul. Kostelní, který tam zůstal po jejich

vysypání.  

Mgr. J. Papajanovský – reagoval s tím, že v souvislosti s nepořádkem kolem vysypaných

kontejnerů již obdržel několik stížností. Společnost AVE má povinnost při vývozu uklidit i kolem

okolí popelnic. 

O. Richter – doporučil požádat společnost AVE o GPS data, aby byl přehled, kdy nepořádek

vzniká. 

Ing. V. Marek – dnes jednal se společností AVE a tento problém řešili.

Ing. J. Volfová – vrátila se k problematice velkokapacitních kontejnerů na bioodpad (větve).

Navrhla, zda by nebylo vhodné přistavit kontejnery pro občany 2x ročně (jaro, podzim) v období,

kdy občané začínají pracovat na svých zahrádkách nebo naopak před zimou.

Na toto téma zastupitelé krátce diskutovali - viz nahrávka na webu města.

░░░░ – navrhl, zda by bylo možné vytvořit pro občany manuál, jak založit na zahradě kompost. 

Mgr. J. Papajanovský – reagoval, že je do tobrý nápad. Bude vytvořen grafický manuál, který se

vloží do Českokamenických novin.

Další diskuze byla vedena na téma MSČK, řešení bioodpadu atd. - podrobně viz nahrávka na

webu města.

Předkladatel: Starosta Hlasování

Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:

Výsledek hlasování:

29. 469/17/ZM/2025 Projednání připomínek a námětů vznesených na 17. zasedání ZM

I. Zastupitelstvo města uložilo

radě města projednat připomínky a náměty vznesené na 17. zasedání zastupitelstva města

dne 5. 3. 2025.

Připomínky byly projednány v rámci diskuze zastupitelů.
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Předkladatel: Ing. Vítězslav Vlček, MSc.

Zpracovatel: Ing. Vítězslav Vlček, MSc.

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 12 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0

Usnesení bylo: Přijato

30. Závěr

Starosta města Mgr. J. Papajanovský poděkoval všem přítomným za účast a ukončil jednání ve

20:15 h.

Předkladatel: Starosta Hlasování

Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:

Výsledek hlasování:

Mgr. Jan Papajanovský
starosta

Ověřovatelé:

Mgr. Michaela Čapková
Zastupitelka

PharmDr. Martin Konečný
radní
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